
PROTOKÓŁ Nr XXXII/21

z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 30 grudnia 2021 roku

 

W sesji udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 

1.     Anna Grajko – Wójt Gminy

2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy

3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy

4.     Sołtysi

Proponowany porządek obrad:

1.                Otwarcie sesji.

2.                Przedstawienie porządku obrad.

3.                Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

4.                Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2022 rok.

5.                Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy 
Łubnice na lata 2022-2031.

6.                Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.

7.                Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Gminy Łubnice na lata 2022-2027

8.                Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały  nr XXX/198/21 Rady Gminy Łubnice  z 
dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przejazdu i przechodu 
przez nieruchomość położoną w miejscowości Słupiec, stanowiącą własność Gminy Łubnice.

9.                Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany rocznego programu współpracy Gminy Łubnice z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022.

10.           Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Łubnice.

11.           Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały nr VIII/50/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 
28 czerwca 2019 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów z terenu Gminy Łubnice.



12.           Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łubnice.

13.           Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr X/32/2011 Rady Gminy Łubnice z dnia 
29 czerwca 2011 roku w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
interdyscyplinarnego w Łubnicach oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.

14.           Interpelacje i wnioski radnych.

15.           Odpowiedzi na interpelacje.

16.           Wolne wnioski i informacje.

 

Ad. 1

 

P. Przew. – otwieram XXXII sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy obecności 
stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

 

Ad. 2

 

P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany porządku 
obrad?

P. Wójt – zwracam się z prośbą o wprowadzenie w punkcie 14 do porządku obrad podjęcie uchwały
w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Łubnice Nr XXX/193/21 w sprawie pokrycia części 
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 
pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Chodzi o to, że w tej chwili możemy 
podać w zasadzie konkretną kwotę jaka będzie potrzebna do dołożenia ze środków własnych do 
gospodarki odpadami komunalnymi to o czym mówiłam na połączonym posiedzeniu komisji.

P. Przew. – proszę Państwa wpłynął wniosek o wprowadzenie w punkcie 14 uchwały w związku z 
tym automatycznie punkty się przesuną. Bardzo proszę o przegłosowanie czy dołączamy tą uchwałę
do porządku obrad?

Zmianę przyjęto jednogłośnie.

P. Przew. – czy są jeszcze jakieś wnioski do porządku obrad? Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy.
Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem proponowanego jw. porządku?

Porządek przyjęto jednogłośnie.

 

Ad. 3



 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/203/21

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 4

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2022 
rok oraz uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o projekcie 
uchwały budżetowej Gminy Łubnice na 2022. Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa



– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/204/21

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2022 rok.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

12 głosowało za, 3 głosy wstrzymujące się, nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 5

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  
Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031 oraz uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Kielcach w sprawie opinii o projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie  Finansowej Gminy 
Łubnice na lata 2022-2031. Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?

P. Kozioł – na chwilę obecną ile jeszcze zostało do spłacenia kredytu?

P. Skarbnik – na koniec 2021 roku kwota długu będzie wynosiła 4.742.390,31 zł to jest na koniec 
roku 2021w uchwale budżetowej jest jeszcze dodatkowe 420 tysięcy na pokrycie deficytu jest 
zaplanowane. Czy będzie taka konieczność to się okaże w ciągu roku. Ale jest zaplanowane 
pokrycie deficytu 420 tysięcy i 617615,12 na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań.

P. Przew. – czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna



P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/205/21

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

12 głosowało za, 3 głosy wstrzymujące się, nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 6

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2022 rok.

Następnie poprosił Panią Trelę  o przedstawienie programu.

Pani Trela – program wszystkim jest znany bo co rok jest przedstawiany. Działania są prowadzone 
w zależności od ilości posiadanych środków.  Następnie przedstawiła kierunki działania i kto je 
wykonuje.

P. Kierownik OPS – czy przedstawiać środki jakie są wydatkowane na realizacje poszczególnych 
działań?

Decyzja radnych – nie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?

P. Bolon – jak dużo osób korzysta z tych działań?

P. Trela – trudno powiedzieć bo zależy co Pani ma na myśli. Ogólnie można powiedzieć, że jest 
bardzo dużo osób dlatego, że profilaktykę prowadzimy we wszystkich szkołach z terenu gminy. 
Osób jest sporo w świetlicach, jest punkt konsultacyjny, z którego korzystają nie tylko osoby ale i 
rodziny.

P. Soja – gdzie jest ten punkt konsultacyjny?

P. Trela – przy Urzędzie Gminy



P. Soja – a porady psychologiczne to gdzie się odbywają?

P. Trela – psychologiczne to jedynie w Powiecie my nie mamy takich usług. Jest Pani terapeutka, 
która prowadzi poradnictwo ale nie jest to poradnictwo z prawdziwego zdarzenia. Przyjeżdża tylko 
raz w miesiącu na 2 godziny. Jest jeszcze grupa osób, z którą prowadzi się więcej zajęć co do, 
których istnieje podejrzenie, że są osobami uzależnionymi. W 2021 roku mieliśmy wniosków 16. 
Są to wnioski i do sądu i na dobrowolną terapię, jeżeli ktoś się zobowiązuje to dajemy taka szansę a
jeżeli osoba nie współpracuje z komisją to dajemy wnioski do sądu o leczenie nie przymusowe 
tylko o zobowiązanie do leczenia. Komisja współpracuje z Zespołem Interdyscyplinarnym, który 
zajmuje się głownie przemocą i w tym temacie dużo Zespół pomaga. Zakładane są wtedy niebieskie
karty i pracuje się wtedy z całą rodziną.

P. Przew. – czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/206/21

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

Ad. 7

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Łubnice na lata 2022-2027

Następnie poprosił Panią Kierownik OPS o krótkie przedstawienie czego dotyczy strategia.

P. Kierownik OPS przedstawiła zarys na czym strategia polega.

Strategia składa się z 3 zasadniczych części:

1.     specyfika społeczności lokalnej podstawowe informacje o miejscowości i ludności,



2.     diagnoza problemów społecznych w ujęciu działania instytucji pomocy społecznej,

3.     określenie celów strategicznych, operacyjnych i związanych z nimi zadań.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/207/21

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Łubnice na lata 
2022-2027

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 8

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr XXX/198/21 Rady
Gminy Łubnice  z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie ustanowienia służebności gruntowej 
przejazdu i przechodu przez nieruchomość położoną w miejscowości Słupiec, stanowiącą własność 
Gminy Łubnice.

 

 

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna



P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/208/21

w sprawie zmiany uchwały  nr XXX/198/21 Rady Gminy Łubnice  z dnia 30 listopada 2021 r. w 
sprawie ustanowienia służebności gruntowej przejazdu i przechodu przez nieruchomość położoną w
miejscowości Słupiec, stanowiącą własność Gminy Łubnice.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 9

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany rocznego programu 
współpracy Gminy Łubnice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 
art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na rok 2022.

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/209/21

w sprawie zmiany rocznego programu współpracy Gminy Łubnice z organizacjami pozarządowymi
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.



15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad.10

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych 
Rady Gminy Łubnice.

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/210/21

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Łubnice.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

11 głosowało za, 4 głosy wstrzymujące się, nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 11

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/50/19 Rady 
Gminy Łubnice z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów z 
terenu Gminy Łubnice.



Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/211/21

w sprawie zmiany uchwały nr VIII/50/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 28 czerwca 2019 roku w 
sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów z terenu Gminy Łubnice.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 12

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy
Łubnice.

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/212/21

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łubnice.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu



Głosowało 15 radnych.

10 głosowało za, 4 wstrzymało się i 1był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 13

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/32/2011 Rady 
Gminy Łubnice z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie trybu i sposobu powoływania i 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Łubnicach oraz szczegółowych warunków
jego funkcjonowania.

Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa

– opinia pozytywna

P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna

P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/213/21

w sprawie zmiany uchwały Nr X/32/2011 Rady Gminy Łubnice z dnia 29 czerwca 2011 roku w 
sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w 
Łubnicach oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 14

 



P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Łubnice
Nr XXX/193/21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi

Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę. Wobec tego  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXII/214/21

w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Łubnice Nr XXX/193/21 w sprawie pokrycia części 
kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 
pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 15 radnych.

14 głosowało za, 1wstrzymał się i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 15

Brak interpelacji.

 

Ad. 16

 

Brak odpowiedzi na interpelacje.

 

Ad. 17

P. Wójt – Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Sołtysi kolejny trudny rok za 
nami. Zupełnie inaczej on przebiegał i zupełnie inaczej przebiega nasze dzisiejsze spotkanie, które 
zawsze na koniec roku było organizowane gdzie byli ludzie, którzy z nami współpracują, którzy 
nam pomagają, którzy są życzliwi naszej gminie i naszej społeczności. Niestety czas pandemii 
spowodował to, że możemy się tylko w takim ograniczonym zakresie spotykać żeby te 
najważniejsze uchwały i decyzje podejmować. Ten rok rzeczywiście był bardzo trudny i chcę 
zwrócić uwagę i bardzo gorąco podziękować Panu Sekretarzowi i Pani Skarbnik, wszystkim moim 
pracownikom, bowiem nasz Urząd jako jeden z bardzo nielicznych urzędów był przez cały czas 
dostępny dla interesantów. Nie było takiej przerwy czy takiego dręczenia, że była wprowadzona 
praca zdalna. Każdy interesant mógł sprawę załatwić i za to bardzo serdecznie wszystkim 
pracownikom dziękuję. Szanowni Państwo pomimo tego, że to taki rok pandemiczny to jednak 



inwestycje na terenie naszej gminy były robione. Wykonaliśmy parę etapów kanalizacji, gdzie 
skanalizowane zostały miejscowości Orzelec Duży i Łubnice. Remontowane były drogi. Do tych 
wszystkich inwestycji potrzebne są środki. Oprócz naszych własnych dochodów, które wysokie nie 
są ze względu na charakter naszej gminy. Chciałabym podziękować osobom, które przyczyniły się 
do tego, że te inwestycje mogły być przeprowadzone. Chcę podziękować Pani Minister, Pani Poseł 
Annie Krupce. Chcę podziękować Panu Ministrowi Panu Posłowi Michałowi Cieślakowi, Chcę 
podziękować Radnym Wojewódzkim Panu Pawłowi Krakowiakowi i Panu Markowi Strzale. Chcę 
podziękować bardzo serdecznie Radnym Powiatowym Pani Jolancie Wójtowicz, która na bieżąco 
jest ze mną w kontakcie i Panu Januszowi Bąkowi. Również proszę Państwa podziękowania należą 
się instytucjom, które pomagały w finansowaniu tych inwestycji, czyli Wojewódzkiemu 
Funduszowi Ochrony Środowiska i to co Pan Przewodniczący pytał jakie jest zadłużenie to te 
3.900.000,00 zł z tego zadłużenia to jest właśnie ta pożyczka, która dzięki Pani Poseł Annie Krupce 
została udzielona przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska. Również dziękuję Urzędowi 
Marszałkowskiemu na czele z Panem Marszałkiem, Urzędowi Wojewódzkiemu na czele z Panem 
Wojewodą i Powiatowi Staszowskiemu na czele z Panem Starostą. Ta współpraca pomimo 
ograniczeń wynikających z pandemii układała się dobrze. Dzięki temu można było szereg 
mniejszych i większych inwestycji zrealizować. I wreszcie chcę podziękować Państwu, Panom 
Przewodniczącym, Państwu Radnym, Państwu Sołtysom za to, że jakoś potrafimy się porozumieć, 
potrafimy wypracować pewien konsensus chociaż są różne zdania na różne tematy ale jednak te 
decyzje są podejmowane be zbędnych kłótni, awantur, bez wprowadzania takiego nieprzyjemnego 
nastroju i za to bardzo serdecznie dziękuję. Nadchodzi proszę Państwa nowy rok 2022, czyli już 
znowu będziemy o rok starsi. Na ten właśnie 22 rok wszystkim Państwu Radnym, wszystkim 
Sołtysom, wszystkim pracownikom a za Waszym pośrednictwem wszystkim mieszkańcom 
chciałam złożyć serdeczne życzenia, przede wszystkim zdrowia, odporności, optymizmu mimo 
wszystko i takiej właśnie wzajemnej empatii, wzajemnego zrozumienie i żeby te wszystkie plany, 
które Państwo mają, które nasi mieszkańcy mają żeby one mogły być zrealizowane. Również 
dziękuję wszystkim jednostkom organizacyjnym, które na terenie naszej gminy działają a więc 
Szkołom, a więc Ośrodkom Zdrowia, Służbom Mundurowym czyli Strażakom, którzy są cały czas 
niezawodni i mogę na nich liczyć. Mieliśmy okazje przekonać się w okresie kiedy nasza gmina była
dotknięta i jest jeszcze w dalszym ciągu dotknięta właśnie tym afrykańskim pomorem świń. Zawsze
Strażacy potrafili się zorganizować i zawsze potrafili nieść pomoc tam gdzie była tego potrzeba. 
Tak, że  proszę Państwa wszystkim nam dużo zdrowia jeszcze raz i wszystkiego dobrego na 2022 
rok

P. Przew. – czy ktoś jeszcze chce? Nie widzę. Wobec tego ja również dołączam się do życzeń w 
imieniu własnym i całej Rady Gminy dla Was wszystkich życzę wszystkiego dobrego na ten nowy 
rok aby ten nowy rok był lepszy, pandemia żeby nas już opuściła a my żebyśmy byli dla siebie 
życzliwi i normalnie mogli funkcjonować w tym nowym roku. Przede wszystkim dużo, dużo 
zdrowia, bo jak widzicie po samym mnie jak jest potrzeba to wtedy dopiero się dostrzega jakie to 
zdrowie ma wartość. Jak człowiek funkcjonuje, zabiegany to nie widzi tego po prostu człowiek 
staje się ślepy i głuchy a to wtedy właśnie widać to wszystko. Dziękuję bardzo. Zamykam obrady 
dzisiejszej sesji Rady Gminy.

Sesja trwała  2 godziny i 8 minut.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


